
Svar på interpellation från Öpartiet angående PFAS

1. Det kommunala dricksvattnet provas två gånger per år. PFAS är inte bedömt som risk.
2. PFAS ingår inte som en obligatorisk parameter vid provtagning för de ca 30 mindre 

dricksvattenanläggningarna som omfattas av livsmedelsverkets föreskrifter.
3. När det gäller enskilda brunnar ingår inte PFAS i det normala analyspaketet och är troligen 

inte analyserat. Ingen av de kopior som miljöenheten fått på sådana provtagningarna har 
innehållit den parametern.

4. Information om vattenförekomsternas status kan hämtas på länsstyrelsens webbplats 
www.viss.lansstyrelsen.se

5. SGU har gjort en utredning/inventering med riskvärdering av förekomsten av platser där 
brandsläckningsskum har använts. Man har använt sig av MSB s data för enskilda platser för 
brandsläckningsinsatser och Länsstyrelsens data där brandsläckningsskum kan ha använts. 
Där har man identifierat 26 platser inom kommunen där PSAF skulle kunna förekomma. 
Dessa har bedömts ha en liten risk för att PSAF ska finnas där.
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